
Kłobuck, dnia 23 stycznia 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Budżetu
Finansów, Handlu, Usług
i Ochrony Środowiska

Protokół nr 2/2024
II Posiedzenie w dniu 23 stycznia 2024 
Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:40 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Burmistrz J. Zakrzewski zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 9. Sprawy
różne wniosku ZDiGK dotyczącego sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Wieluńskiej 
15 w Kłobucku.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Janusz Soluch

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 09.01.2024 r. /projekt 



protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 09.01.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Janusz Soluch

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek z czego wynikają zmiany odnośnie załącznika nr 2 
w sprawie zwiększenia środków na zadania dofinansowane z Rządowego Funduszu Polski 
Ład?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski dotyczy to dostosowania planu finansowego do już 
istniejących rozstrzygnięć przetargowych. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Janusz Soluch

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 



prognozy finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Janusz Soluch

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 
Kłobuckiego.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy kwota wsparcia jest porównywalna w stosunku do 
roku ubiegłego.

Skarbnik K. Trzepizur jest porównywalna. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla 
Powiatu Kłobuckiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Janusz Soluch

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Kłobucka do dokonywania zmian w uchwale budżetowej oraz wieloletniej prognozie 
finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska odniosła się do analogicznej uchwały podjętej w 2022 r. Nawiązując do 
§ 1 ust. 3 uchwały zapytała: czy były podejmowane działania inwestycyjne? Na co w 
szczególności były przeznaczone środki? Jaka była ogólna kwota, którą Gmin Kłobuck 
otrzymała na wsparcie Ukrainy?

Skarbnik K. Trzepizur gmina nie podejmowała czynności dotyczących działań 
inwestycyjnych. Wszystkie środki, które wpływały były przekazywane do dyspozycji GOPS 
lub CEA. Wyjaśniła, na jakie cele były przekazywane przedmiotowe środki. Zaznaczyła, że 



Gmina nie ponosiła żadnych wydatków ze środków własnych. Na ten moment nie ma jeszcze 
podsumowania ogólnej kwoty otrzymanej na pomoc Ukrainie. 

Radna E. Kotkowska ilu obywateli Ukrainy przebywa na terenie Gminy Kłobuck?

Burmistrz J. Zakrzewski w tej chwili nie mamy takich danych, informacja zostanie 
przedstawiona na Sesji.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Kłobucka do dokonywania zmian w uchwale budżetowej oraz wieloletniej prognozie 
finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z 
konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga

8. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek przedstawił sprawozdanie.

Komisja przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r.

9. Sprawy różne.

a) zaopiniowanie wniosku dotyczącego sprzedaży nieruchomości.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do wniosku ZDiGK dotyczącego sprzedaży 
nieruchomości położonej przy ul. Wieluńskiej 15 w Kłobucku.

Radny J. Kulej biorąc pod uwagę fatalny stan lokali, celem podniesienia atrakcyjności 
działki, lepiej byłoby wyburzyć budynki i wówczas wystawić nieruchomość na sprzedaż. 

Radna E. Kotkowska czy wyburzając budynki nie naruszymy konstrukcji budynków 
sąsiadujących?

Burmistrz J. Zakrzewski trzeba będzie sprawdzić, czy jest możliwość bezkolizyjnego ich 
wyburzenia.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek biorąc pod uwagę propozycję Radnego J. Kuleja 
należałoby rozeznać temat. Może wyburzenie budynków wpłynęłoby na podwyższenie 
wartości działki. 



Burmistrz J. Zakrzewski przyznał, że poprzez zabudowę frontu, na dzień dzisiejszy potencjał 
z tyłu działki nie jest w pełni wykorzystany. Przypuszcza, że budynki nie mają wartości, 
generują koszty i obniżają wartość nieruchomości. Może dobrym kierunkiem byłaby 
rozbiórka i uprzątnięcie nieruchomości. 

Radny J. Kulej wizualnie zwiększy się areał. Mamy również wpływ na zwiększenie estetyki 
miasta, zanim nieruchomość zostanie sprzedana. 

Radny T. Wałęga zgadza się w tej kwestii z Radnym J. Kulejem. Poruszył kwestię kosztów 
wyburzenia. Odniósł się do bardzo dobrej lokalizacji działki i jej areału. 

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do kosztów rozbiórki. Porównał koszt rozbiórki, które 
musiałby ponieść ewentualny nabywca, a gmina (ZDiGK).

Radny J. Batóg poparł wniosek Radnego J. Kuleja. Odniósł się do zakładu Nitron. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek postawił wniosek: wyburzenie budynków i sprzedaż 
nieruchomości.

Głosowano w sprawie:
wyburzenie budynków i sprzedaż nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
PRZECIW (1)
Janusz Soluch

10. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

Przygotował(a): Magdalena KuczeraPrzygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


